
Södergårds Samfällighetsförening 
 

Styrelsens framställan till årsstämman 2013 angående: 

 

 

Belysning för området 
 

 

Bakgrund 

Den nya styrelsen ansåg att kostnaden, som årsmötesstämman 11/12 beslutade om, för 

investering i ny belysning var hög och ville därmed undersöka billigare alternativ. 

 

Ordförande Roger Månsson har under 2012 tagit del av ett antal olika belysningsutredningar 

samt titta på investeringar som är gjorda inom liknande områden. Roger har även gjort en stor 

kartläggning över vilka olika typer av armaturer, lampor etc som finns på marknaden. 

 

Slutsatsen från ovanstående kartläggningar är att vi bör investera i en armatur med E27-

sockel. 

 

Roger har även ordnat provmontering av olika typer av lampor samt en typ av armatur. Den 

senare sitter monterad vid Lagmansvägen 39-41 

 

Förslag 

Styrelsen ser följande tänkbara förslag: 

1) Att gå vidare med beslutet från förra årets stämma exkl armaturerna på garagen. 

2) Vi byter ut samtliga armaturer, varav 82 st av fabrikatet Thorn Jet, 3 st av fabrikatet 

Action LED. Vi behåller dagens armaturer på garagen och byter, vid behov, ut glasen 

från de armaturer som byts ut.  

Vi byter ut dagens lågenergilampor mot indutionslampor 

3) Vi byter ut samtliga armaturer, varav 82 st av fabrikatet Thorn Jet, 3 st av fabrikatet 

Action LED. Vi behåller dagens armaturer på garagen och byter, vid behov, ut glasen 

från de armaturer som byts ut.  

Vi behåller de lågenergilampor som sitter i dagens armaturer 

 

Styrelsen föreslår årsstämman 

 

att anta styrelsens framställan Belysning för området alt 2 

 

 


